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1. Opening/mededelingen

2. Verslag POB 15 december 2020

+ Volgend POB zullen we het formatieproces nader toelichten.

3. Actualiteiten uit de B&B en P&C cycli

 Verantwoording 2020:

Jaarverslag: Formulieren vorderingen, verplichtingen,

deelnemingen en garanties druppelen nu binnen. Liesbeth

stuurt nog een herinnering aan degenen van wie we het niet

hebben gekregen.

Beleidsverslag: Voor de kerst zijn de teksten voor het

beleidsverslag allemaal aangeleverd. Nu bezig om er 1 tekst

van te maken. Deze weken worden de teksten afgestemd met

BT en gebundeld met FEZ-opmerkingen. Planning is zoals in

het draaiboek.

De week komen de budgettaire tabellen en worden van de

CFA’s ook de toelichtingen daarop verwacht. Komende week

worden schrijfsessies ingepland met BT'ers en (C)FA's.

eo Uitvoering 2021:

ISB’s: De derde ISB van dit jaar is net gemaakt (tweede

spoor testen & tegemoetkoming ijsbanen/zwembaden). De

eerste had betrekking op de jeugd en de tweede op de
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vaccinimplementatie en coronabanen. Vierde is op komst. Dat

zijn vooral LCH-middelen. Voornamelijk van belang dat het in

1 keer goed geboekt wordt. Via de IRF komt het, als het goed

is, allemaal op tijd in de Kamer.

e Voorbereiding 2022:

- De startnotitie is de nieuwe naam van de kerstboomnotitie.

Vrijdag gaat een volledige versie ter afstemming naar de

CFA’s. Op 25 januari landt het in de actualiteitenstaf met de

bewindspersonen.
-

Op 20 januari moeten alle kaarten in 3F. Wij gaan ermee aan

de slag. Eind januari en begin februari komen we daarmee

weer terug. Budgethoudergesprekken zijn allemaal gepland in

de week van 8 februari.

- Er komt nog een aparte coronauitvraag aan waarvoor meer

tijd is: deadline is begin februari. Er komt een knip met

mutaties die voor de voorjaarsnota naar de Kamer moeten en

voor eind mei in Kamer moeten liggen en dingen die

Coronagerelateerd zijn, maar langer kunnen wachten. Daar

vragen we specifiek naar in de uitvraag om onderscheid te

kunnen maken.

Er komt veel op ons af. Er loopt veel tegelijkertijd: Verantwoording,

voorbereiding en corona. Hou elkaar goed op de hoogte als het niet

dreigt te lukken. De planningen zijn zoals ze zijn, kunnen we niet veel

aan veranderen: we zitten helaas ook vast aan externe deadlines.

Laten we contact houden.

Rechtmatigheid COVID-19 uitgaven
In december vonden de voorbereidingen voor het AC plaats. De CFA's zijn
toen separaat teruggekoppeld over de lijn zoals besproken in het AC. BR

en Min VWS hebben vervolgens daarmee ingestemd. Minister is gevraagd
om actief contact op te nemen met Hoekstra, aangezien laatstgenoemde

op 20 januari spreekt met de president van de Algemene Rekenkamer.

Controle uitkomsten door ADR: Insteek is dat we, naast ons verhaal met

wat we hebben gekregen voor/gepresteerd met 6 miljard, moeten zorgen

dat de cijfers die we in het jaarverslag presenteren, overeenstemmen met

de werkelijkheid. Analyse willen we gebruiken om aanvullende stappen te

zetten om te zorgen dat de getrouwheid zoveel mogelijk in beeld komt.

Eén maal per week vindt het gesprek met FIN en de ADR plaats. We

stralen uit dat we ons best doen om zoveel mogelijk in te zetten om zo ver

als mogelijk te komen op getrouwheidsbeeld en value for money. Je moet

niet alleen verplichtingen kunnen onderbouwen, maar op moment dat je

een betaling hebt gedaan moet je die kunnen onderbouwen met een

prestatieverklaring.

FEZ is bezig het verhaal zo goed mogelijk voor te bereiden. Als er stukken

zijn dan zullen we die delen. Oproep aan CFA’s: Tips/idee&n over hoe dat
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te verkopen zijn welkom.

IEEE contour overzicht en analyse ADR. Kan dit met ons gedeeld worden

of kunnen we er weinig mee?

Patrick: We willen de financiéle en beleidskolommen zo weinig mogelijk
belasten en daarom versturen we ze niet. Voor alle brokken zullen fiches

worden opgesteld door FEZ. De fiches zullen worden gedeeld met de

CFA’s. Als de CFA’s tijd hebben en mogelijkheden zien om FEZ te voorzien

van informatie, doe dat dan op basis van de fiches, Wat we aan informatie

krijgen van de ADR zullen we doorsturen, maar verwachten we geen

acties daarop van de CFA’.

Onderwerp zal elke twee weken standaard terugkeren in het POB. De

CFA’s zullen daarin goed op de hoogte worden gehouden.

IEE stuurflEREe nota’s voor het AC en de BR die zij weer verder

zal verspreiden onder de POB-leden (actie [EFFI
Voortgang opschonen lang openstaande verplichtingen,
voorschotten en vorderingen
Wat de voorschotten betreft, werden we begin vorig jaar geconfronteerd
met 200 miljoen aan correcties in Maart. Halverwege het jaar is een

uitvraag gedaan. Let op: kijk naar oude posten. Ook hier speelde corona

een grote rol. Er zijn nog een aantal die er niet aan toegekomen zijn en

toegezegd hebben om ernaar te kijken. Het is van belang in het kader van

het jaarverslag.

Als er nog iets is: weet Paul te vinden en andersom.

Rondvraag en afsluiting

;

- _Vlak voor kerst hebben en EER
SZ-en rondje langs de MT’s gedaan voor de

versterking van de financiéle functie. Hoe is dat

afgelopen?BE)aat ditbijna. Wordt over

twee weken in het POB aan de orde gesteld.
- Tot april is er geen overlap met het POB en de

afdelingsbrede/MT-overleggen van MEVA.

SG

Datum

12 januari 2020

Pagina 3 van 3

1052224


